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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

           GRAD RIJEKA 
  MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

     VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     024-05/24-01/10 
URBROJ : 2170-1-03-04-24-2 
Rijeka,       29. 1. 2024. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 10. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

10. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 29. siječnja 2024. godine (ponedjeljak) s početkom 
u 17,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Marina Grego, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
 
 
 

Zapisnik sa 9. sjednice Vijeća MO Gornja Vežica jednoglasno je usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 

D N E V N I     R E D 

 
1 Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu VMO Gornja Vežica za 2023. godinu 
2 Realizacija programa Maškare na Gornjoj Vežici – informacija  
3 Prometna problematika, stanje stupnja sigurnosti, kriminaliteta i ostalo tijekom 2023. 

na području G.Vežice – informacija MUP/Prometno redarstvo 
4 Komunalni nered tijekom 2023. na području Gornje Vežice – informacija komunalni 

redar 
5 Razmatranje pristiglih dopisa i zahtjeva građana 
6 Razno  

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 
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AD 1 
Predsjednik Vijeća, Marijan Bačić, upoznao je nazočne vijećnike sa Izvješćem o radu VMO 
Gornja Vežica za 2023. godinu koje je pripremila tajnica, sukladno odrađenim programskim 
aktivnostima tijekom prošle godine.   
Vijeće je nakon duže rasprave i razmatranja donijelo slijedeći: 
 

Zaključak: Izvješće o radu VMO Gornja Vežica za 2023. godinu je jednoglasno usvojeno.  
 
 

AD 2 
Predsjednik Vijeća Marijan Bačić upoznao je nazočne sa planiranom programskom aktivnosti 
Maškare na Gornjoj Vežici koja se godinama realizira u suradnji sa Karnevalskom grupom 
Vežički kampaneli.  
Tajnica je nazočnima prenijela informaciju od strane voditelja KG Vežički kampaneli kako će se 
planirani program obilaska Gornje Vežice izmijeniti. Umjesto obilaska koji je bio planiran tjedan 
dana prije Međunarodne karnevalske povorke, zbog nesaniranih radova na prometnicama na  
većem dijelu Gornje Vežice, obilazak će se realizirati na sam dan Međunarodne karnevalske 
povorke prije odlaska u grad.  
Budući je programska aktivnost planirana od strane Vijeća MO Gornja Vežica, određeni novčani 
iznos utrošit će se u trgovini Plodine za kupovinu hrane i pića za maškare.  
 

Zaključak: Vijeće  je informaciju primilo na znanje i podržalo.  

 

 

AD 3 
Predsjednik i tajnica nazočne su upoznali sa dobivenim materijalom od PU Primorsko-goranske 
i odgovorom Odsjeka za prometno redarstvo vezano za  prometnu problematiku, stanje stupnja 
sigurnosti, kriminaliteta i ostalog tijekom 2023. godine na području Gornje Vežice. 
Nakon razmotrenog primljenog materijala, donijet je  

 

Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje. 

 

 

AD 4 

 
Predsjednik i tajnica nazočne su upoznali sa dobivenim materijalom od strane komunalnog 
redara zaduženog za područje Gornje Vežice.  
Tako je Vijeće upoznato sa izdanim nalozima za izvanredna čišćenja glomaznog i građevinskog 
te zelenog otpada, brojem uklonjenih neregistriranih vozila sa izdanim kaznama i rješenjima, 
brojem prijava za držanje pasa, postupanja vezano za orezivanje zelenika i uklanjanje grafita te 
prijave za oštećenu opremu i prometne znakove.  
 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje.   

 

 

AD 5  

 
Nazočni su upoznati sa svim pristiglim zahtjevima građana te proslijeđenim odgovorima vezano 
za komunalnu i ostalu problematiku Gornje Vežice.  
Upiti Vijeća i mještana, proslijedit će se nadležnima na razmatranje i postupanje.  
Predsjednik Vijeća upoznao je nazočne sa dopisom odnosno odgovorom pročelnice Upravnog 
odjela za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu a vezano za 
korištenje prostora mjesne samouprave od strane Podružnice umirovljenika Gornja Vežica.  
 

Zaključak: Vijeće je sve navedeno primilo na znanje.  
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AD 6 

 
Pod točkom Razno raspravljalo se o komunalnoj problematici na području Gornje Vežice i 
nesaniranim radovima. 

 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te će se sa zahtjevom za hitnom 

sanacijom pojedinih prometnica ponovo obratiti nadležnima.  

 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
 
U Rijeci, 29. siječnja 2024. godine. 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                       Marijan Bačić 


